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Technische vragen GR Omnibuzz ( stadsronde 20 mei) 

 

 

Geacht College, 

 

Bij deze een vraag met betrekking tot het raadsvoorstel gemeenschappelijk regeling Omnibuzz. 

 
P. 5 van het raadsvoorstel inzake de GR Omnibuzz vermeldt het volgende: 
“De Provincie stemde daarop in met een gezamenlijk vervolgonderzoek om zo vast te stellen waar 
verbeteringen kunnen worden bereikt waardoor enerzijds het gebruik van OV wordt verbeterd en 
anderzijds het Omnibuzz-vervoer zo veel als mogelijk wordt ontlast. Er is inmiddels geruime tijd 
verstreken sinds de start van dit onderzoek. De eerste concrete resultaten hiervan zouden volgens de 
overgelegde planning verwacht worden begin 2020, maar zijn ons nu nog niet bekend.” 
 
Is er inmiddels navraag gedaan naar de stand van zaken van dat gezamenlijk onderzoek door de 
Provincie en Omnibuzz?  
Zo ja, wat was het antwoord? 
Zo nee, waarom niet? 
 
 
 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Florence van der Heijden 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 
 
 


